
VERKSAMHETSBERÄTTELSE  2022  

MAZURKANS SAMFÄLLIGHETSFÖRENING 

Styrelse 
Camilla Halén, Ordförande 

Johan Wiman, Kassör 

Cecilia Holm, Sekreterare 

Peter Estemar, Ledamot 

Anna Stegius, Ledamot 

Anna Tonnvik, Ledamot 

Athanase Kessaris, Ledamot 

Hayri Karabas, Suppleant 

Revisorer 
Anders Melin 

Patric Poska 

Valberedning 
Styrelsen har ansvar för detta. 

 

I styrelsen slutade Micke Johansson som ledamot, Anna Stegius valdes in i hans ställe på 1 år vid 

årsmötet. 

Vid årsmötet omvaldes 4 ledamöter på 2 år. 

Efter årsmötet har en ledamot, Hayri Karabas, och en suppleant, Athanase Kessaris bytt plats. 

Revisorer valdes på ett år. 

Ingen valberedning valdes. Detta arbeta är nu lagt på styrelsen. 

Sittande styrelse fick fortsatt förtroende vid ordinarie stämman i maj. 

Styrelsens arbete 
Vi har under Covid-19 funnit ett bra ställe för årsmötet. Vi fortsatte ha årsmötet i lekparken. 

Styrelsemöten har under året återgått till att vara face-to-face. 

Under 2022 har styrelsen haft 5 ordinarie styrelsemöten. 

Vi hade en städdag i april och en fixardag i september. 

 

Arbetsdagar 2022 

Städdagen i maj ägnades åt att göra fint, dvs ta bort löv, skräp och rensa rabatter och klippa buskar. 

Vi fräschade också upp båten i lekparken med ny färg och ny sand. Ny fallsand runt gungorna. Ny 



vippgunga sattes upp. Fixade ett av fotbollsmålen. 

Dessutom lottades två stegar ut inom samfälligheten. 

I september hade vi en fixardag där ytterligare en vippgunga sattes upp. Dessutom gjordes staket vid 

Spelmansvägen i ordning så det förhoppningsvis håller några år till. 

 

Medlemsavgift  
Årsstämman 2022 godtog Styrelsens förslag att utdebiteringen ska utgöra: 

Parhus    565 SEK/kvartal 

Radhus  2315 SEK/kvartal 

 

Övrigt  
För 2023 planeras bland annat: 

Fortsatt arbete med utvärdering av underhåll för radhusens gemensamhetsanläggningar. 

Parkeringssituationen inom samfälligheten ses över kontinuerligt. 

Ytterligare 2 hundrastningsskyltar ska sättas upp. 

Vi fortsätter undersöka hur vi kan få till någon lösning för elbilar i garagelängor. 

 

Slutord 
Vi i styrelsen vill gärna rikta ett stort tack till alla som har engagerat sig i vårt område och hjälpt till 
vid förfrågan.  

 

Styrelsen tackar för visat förtroende! 
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